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VŠ není šiška salámu, aby se krájela, varuje rektor

13.12.2011, Právo, Strana 3, Zpravodajství, (map)      
Rozpaky mezi některými představiteli vysokých škol vzbudil návrh na zkrácení vysokoškolského studia o jeden semestr,
tedy z běžných pěti let na čtyři a půl roku.
            To navrhuje Národní ekonomická rada vlády (NERV), hrozilli by propad HDP vyšší než dvě procenta. Dnes je
běžné tříleté bakalářské, nato navazuje dvouleté magisterské studium.
            Rektor VŠE v Praze Richard Hindls včera řekl Právu: „Moc se mi to celé nezdá. Úspora 600 miliónů korun (se
kterou počítá NERV), to je i divný výpočet. Rozpočet vysokých škol se pohybuje mezi 17 a18 miliardami ročně.“
            Opatření je podle Hindlse i technicky obtížně proveditelné. „Máme nastaveny studijní plány. Nedovedu si představit
jejich krácení. To není, jako když uříznete šišku salámu. Nemůžete také říct pedagogům, aby nechodili do práce.“
            V materiálu rady se podle HN píše, že všechna opatření musí být ještě dodatečně propočtena ministerstvem financí
a až následně bude sestaven finální dokument, který by měl ctít zásadu „2x řež (sekej výdaje), jednou zvedej daně“.


